
 

Groningen, 8 maart 2024. 

Betreft: Bedrijfsverplaatsing van Simmeren BV  

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO 

 

Geacht college, 

Op 24 januari kreeg de gemeenteraad het boek Oh, oh, oh, het moest maar eens verteld 

worden overhandigd van de oud-directeur van het bedrijf Simmeren Schroot. Het bedrijf dat 

uiteindelijk in 2006, na veel strijd tussen Simmeren en de gemeente, vertrok van het 

bedrijventerrein aan de Ulgersmaweg naar de Winschoterweg.  

Het bedrijf werd begin jaren tachtig medegedeeld te moeten vertrekken. Bijna twintig jaar 

later ligt het Simmerenterrein nog steeds braak.  

Bij de verhuizing van Simmeren Schroot heeft zij een tegemoetkoming van de gemeente 

ontvangen van 8 miljoen euro. Daarnaast wil Simmeren nog vergoeding van de schade die is 

veroorzaakt door de bedrijfsverplaatsing. De rechtszaken die Simmeren hierop heeft 

aangespannen, heeft zij verloren.  

De fracties zijn ontzettend geschrokken van het verhaal van de heer van der Leij en zien dat dit 

hem in zijn persoonlijk leven veel leed heeft veroorzaakt. Een overheid hoort betrouwbaar en 

dienstbaar te zijn naar haar inwoners. Daarom vragen de fracties het college om opheldering, 

omdat de verhalen in het boek een ander beeld van de overheid laten zien. 

Het CDA, de Partij voor het Noorden en de Stadspartij hebben de volgende vragen aan het 

college:   

1. Is het college op de hoogte van het boek Oh, Oh, Oh Het moest maar eens verteld 

worden van Bernard van der Leij? Herkent het college zich in het verhaal? Waarom 

wel/niet? 

2. In het antwoord van het college op eerdere schriftelijke vragen gaf het college aan dat 

woningbouw de reden van vertrek was. Is dit toentertijd ook zo aan het bedrijf 

Simmeren medegedeeld?  

3. Is het college van mening dat het bedrijf Simmeren (financiële) schade heeft 

ondervonden door de bedrijfsverplaatsing naar de Winschoterweg?  

4. Is het college op het hoogte van het feit dat Simmeren in die tijd veel opdrachtgevers 

is kwijt geraakt? 



5. Waarom heeft de verhuizing van Simmeren vanaf de Ulgersmaweg naar de 

Winschoterweg zoveel jaren geduurd? Wat had het college terugkijkend op deze 

langslepende kwestie anders moeten doen? 

6. Heeft het college de afgelopen 5 jaar nog contact gehad met betrokkenen rondom 

Simmeren Schoot? Zo ja, wat waren de uitkomsten van deze gesprekken? 

7. Is het college op de hoogte van het leed wat dit ook persoonlijk voor Bernard van der 

Leij heeft betekent? Is het college voornemens om met de heer van der Leij om tafel te 

gaan om hem zijn verhaal te laten doen? 

8. Wat is er gebeurd met het rapport van professor Bouma, dat is opgesteld op verzoek 

van het college over de gelede schade van het bedrijf Simmeren BV? 

Al eerder heeft voormalig CDA-raadslid René Bolle schriftelijke vragen gesteld over de 

juridische kosten van deze procedure. Het college kon over de hoogte van het bedrag geen 

antwoord geven, omdat er sprake is van een lopende procedure. 

9. Kan het college inmiddels wel aangeven hoeveel juridische kosten zij heeft gemaakt in 

de zaak tegen Simmeren Schroot? 

 

Jalt de Haan  Leendert van der Laan  Mariska Sloot 

CDA   Partij voor het Noorden  Stadspartij 


